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1. Mötets öppnande  Kalle Eriksson öppnade mötet. 

2. Val av justerare  Ola Andersson och Ludvig Petersson valdes till 
justerare. 

3. Mötets behöriga 
utlysande  Mötet var behörigt utlyst. 

4. Adjungeringar  Daniel Vallin 
Linus Karlsson 

5. Fastställande av 
föredragslista  Föredragslistan godkändes. 

6. Närvaro 

Kalle Eriksson 
Emmy Norberg 
Randy Youssef 
Linus Karlsson 
Ludvig Petersson 
Maja Rosén 
Ola Andersson 
Rebecca Persson 
Simon Ericson 
Simon Joelsson 
Tim Ekström Lundemo 
Daniel Vallin 

7. Föregående 
mötesprotokoll  Föregående mötesprotokoll godkändes. 

8. Avstämning 
föregående möte 

Senaste möte var 2020-12-16. 
 
Rebecca: Hon ska åter se över ölprovning eventet 
och höra med Fredrik om han är intresserad av att 
medverka. 
Avvaktande. 
 
Randy: Han ska se över och göra klart äskning 
redovisningen. Han ska även betala Wolt- 
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presentkorten och donera pengar till Campus 
skramlars bössa för sektionens nya 
instagramföljare. 
Pengarna är donerade, resterande är 
avvaktande. 
 
Ludvig: Han ska presentera vinnarna av sektionens 
Wolt-tävling på instagram och Facebook. 
OK 
 
Simon E: Han ska höra vidare med postnord 
angående deras föreläsning och boka in ett möte 
med LinTek angående hans post och övrig 
information. 
OK 
 
Simon J: Han ska få inloggning till sektionens 
LinkedIn och se om han kan få tag i någon 
intressant alumn att samarbeta med framöver. 
OK 
 
Maja: Hon ska se över samarbetet med 
studenthälsan och kolla på eventuella 
sidoevenemang. Hon ska även se om det finns 
något sätt att lock fler deltagare till aktiviteterna. 
OK 
 
Kalle: Han ska gå på OR-N möte och skriva 
testamente. Han ska även ha överlämningsmöte till 
sin nya post och lämna över sin nuvarande post. 
OK 
 
Tim: Han ska fortsätta arbeta med logistikresan och 
dess alternativa aktivitet. Han ska fixa rekvisita för 
detta och börja höra av sig till studenter som vill 
medverka efter jul. 
Avvaktande. 
 
Daniel: Han ska förbereda inför utvärderingarna av 
HT2 och fortsätta söka en efterträdare av sin post. 
OK 
 
Ola: Han ska förbereda inför utvärderingarna av 
HT2 och ha en information med 
klassrepresentanterna innan nästa utvärdering. 
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OK 

9. Projektledare LOGIN 

Linus: Han har inte hunnit kolla igenom allt material 
än. Han behöver en vice-projektledare men det är 
oklart hur personen ska väljas in, men den måste 
godkännas av sektionen. En kassör måste också 
sökas men det är ännu oklart om kassören ska vara 
en logistik- eller ED-student. 

10. General Familjen 

Emmy: Hon hade planeringsmöte i måndags för att 
planera en corona anpassad VK-dag med 
babyfamiljen. Utöver det är det inte mycket som 
händer. 

11. Festerichefer  - 

12. Event 

Rebecca: Hon har pratat med Trappan och kommit 
fram till att sittningen inte kommer kunna ske på 
plats, då Trappan är stängt i februari. Hon ska 
istället börja planera en distans sittning med 
utskottet.  

13. Kassör 

Randy: Han måste göra klart äskning redovisningen 
till 24/1. Han ska även höra av sig till Vilma gällande 
utdelande av priserna i tävlingen. Han håller även 
på att fixa med verifikationer och bokföring. 

14. Marknadsföring  Ludvig: Han har börjat titta på beställning av väskor 
och hoodies, samt svarat på mejl. 

15. Alumniansvarig 

Simon J: Han försöker hitta fler alumner att ha på 
hemsidan. Minst en från varje program behöver 
finnas på hemsidan, men helst fler för att få in mer 
perspektiv på programmen. 

16. Näringslivsansvarig 

Simon E: Han har blivit kontaktad av MT gällande 
föreläsning av Ericsson. Han har också fått kontakt 
med PostNord gällande föreläsningen de betalat 
för, de ska höra av sig till honom gällande vad som 
kommer hända. 

17. Arbetsmiljöombud 

Maja: Hon håller på att planera AMO-veckan och 
fler föreläsningar med studenthälsan. Hon har 
också börjat tänka på hur man kan locka fler 
studenter till att delta på studenthälsans 
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föreläsningar, förslaget ligger just nu på kuponger 
från Pressbyrån. 

18. Ordförande 

Kalle: Han håller på att starta upp allt arbete och 
läser in sig på posten. 
 
Emmy: Hon håller på att läsa in sig på posten samt 
lära sig hitta på driven. 

19. Rekrytering  Tim: Han fixar rekvisita och planerar filmningen 
med hjälp av utskottet. 

20. 
Studienämndsordförande 

Ola: Han ska försöka få utvärderingar att flyta på 
och håller på att styra upp examinatorsmöten.  
 
Daniel/Vilma: Daniel skickar iväg mejl till 
examinatorer med förslag på tider samt försöker få 
fram en generell planering inför utvärderingarna. 

21. Övriga frågor 

 
1. Den Gyllene Moroten - Ola sköter 

kommunikationen med Ludvig gällande PR. 
Emmy hjälper till med intervjuer. 

2. Ola berättade att en ny IL-nämnd har valts, 
där den nya ordförande är Stefan Engevall 
och viceordförande är vakant. 

3. Hur många behöver Hoodies? Emmy, Linus, 
Simon E, Simon J. Ludvig samlar in storlekar 
och annan information. Ludvig måste 
komma ihåg att skicka till LinTek när tröjorna 
beställs. 

4. Hur ska vi göra för att hitta vice-snordf? Kolla 
med klasserna och fortsätta sökandet efter 
en kandidat. 

5. Står det i stadgarna hur sökningen/valet av 
viceprojektledare till EDGB ska gå till?  
Stadgarna är ej reviderade sedan februari 
2020. Kalle ska kolla upp vad som gäller. Tills 
vidare, OK att söka fritt. 

22. Att göra till nästa 
möte 

Maja: Hon ska försöka komma på ett ämne till 
studenthälsan och kolla med Pressbyrån gällande 
kuponger. 
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Rebecca: Hon ska ha ett utskottsmöte och ska 
komma fram till ett förslag för hur sittningen ska 
kunna genomföras på distans. 
 
Simon E: Han ska gå på möte med LinTek och ett 
möte med MT gällande Ericsson-föreläsningen. 
 
Simon J: Han ska försöka hitta minst en KTS-alumn 
till hemsidan och fler alumner till de andra 
programmen. 
 
Ludvig: Han ska lägga upp PR kring Den Gyllene 
Moroten. 
 
Ola: Han ska gå på nämndmöte och styra upp 
examinatorsmötena. 
 
Daniel: Han ska förbereda inför utvärderingar. 
 
Randy: Han ska göra äskningsredovisning, gå på 
kassörsmöte med resterande sektioner, fixa 
bokföringen och prata med Vilma gällande priserna 
i samband med tävlingen som hölls. 
 
Tim: Han ska få ihop en plan gällande filmningen. 
 
Linus: Han ska kontakta personer kring vice, ha 
möte med Rami som är projektledare från 
ED-sektionen och ha ett överlämningsmöte med 
Erik. 
 
Kalle: Han ska fortsätta starta upp allt arbete efter 
juluppehållet, gå på OR-N möte ta reda på vad som 
gäller angående vice projektledare LOGIN. 
 
Emmy: Hon ska läsa på mer om posten och 
kontakta salsbokningen för att kunna fördela ut 
behörigheterna till rätt personer. 

23. Nästa möte 
Nästa träff:  
Nästa lunchmöte är: 2021-01-27 
Nästa kvällsmöte är: 2021-02-03 

24. Mötets avslutande  Kalle Eriksson avslutade mötet. 
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Protokoll fört av: Justering: 

 
Emmy Norberg   Kalle Eriksson   
 
……………………………………   ……………………………………. 
 

 
Ola Andersson 

 
…………………………………… 

 
 

Ludvig Petersson 
 

 
…………………………………… 
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